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АННОТАЦИЯ 

Данный обзор посвящен книжной серии «Теология: история и современность», которая 

выходит в издательстве Санкт-Петербургской духовной академии с 2021 г. К настоящему 

моменту в этой серии было опубликовано уже семь монографий, написанных известными 

богословами России, а также две переводные книги. В обзоре раскрываются цели и задачи 

создания обозначенной серии, характеристика и краткое содержание каждого отдельного 

ее тома. Автор фокусируется на особенностях, практической и теоретической пользе 

каждой рассмотренной им монографии. 
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ABSTRACT 

This review observes the book series "Theology: History and Modernity", which has been 

published by Saint-Petersburg Theological Academy’s Publishing house since 2021. To the 

current date, this series has already published seven monographs written by famous theologians of 

Russia, as well as two translated books. This review reveals goals and objectives of creating the 

mentioned series, characteristics and summary of each individual volume. The author focuses on 

the features, practical and theoretical benefits of each monograph considered. 
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